
Ostafi, din ring la antrenorat
<i>Fostul mare boxer sibian Octavian Ostafi a revenit la CSM Sibiu, clubul unde s-a lansat in 1985.
Retras din activitate in 2001, sportivul care a cucerit titul de vicecampion al Austriei nu s-a putut desparti
complet de disciplina pentru care si-a inchinat viata si a ales sa urmeze o cariera de antrenor pentru
micutii care vor sa devina intr-o zi o vedeta precum Lucian Bute </i><br />  <br />  A fost unul dintre
varfurile scolii de box sibiene, reusind sa se impuna foarte repede drept un pugilist extrem de talentat la
nivel national. si-a incercat norocul peste hotare, imediat dupa Revolutie, in Grecia si apoi Austria, unde a
reusit sa iasa vicecampion national. Pentru ca nu aratase tot ce poate in tara lui natala, a revenit in
Romania dupa 2000, participand la competitiile organizate de Federatia Romana de Box. Ultima prezenta
a sa intr-un meci oficial a fost in 2001, la Cupa Romaniei de la Satu Mare. Acolo, un ghinion teribil (a
fost scos din ring de medic, avand arcada sparta, desi conducea la acel moment detasat partida) i-a furat
sansa de a lupta cu titlul categoriei mijlocii pe masa impotriva celui care a devenit astazi Lucian Bute.
Deceptia, dar mai ales varsta deja inaintata pentru sportul de performanta l-a determinat sa ia decizia
retragerii din activitate. Acesta este, pe scurt, Octavian Ostafi. <br />  <br />  <b>Din nou spre
performanta   </b><br />  Pentru boxerul sibian, acel moment nu a insemnat si renuntarea definitiva la
acest sport, caruia i-a dedicat cei mai frumosi ani din viata. Pentru ca nu s-a putut desprinde total de ring,
Octavian Ostafi a luat calea antrenoratului. S-a inscris acum doi ani la scoala de Antrenori de la
Bucuresti, iar acum a revenit la vatra, intre sacii de box si manusile de lupta din sala Clubului Sportiv
Municipal. Vrea sa fie un profesor mai bun chiar decat a fost ca sportiv, iar gandul este acela de a scoate
cativa pugilisti care sa faca faima Sibiului si Romaniei. A decis sa ia totul de la zero, sa invete odata cu
micutii care se simt atrasi de acest sport si vin pentru prima data la sala. Alaturi ii va sta mereu maestrul
Emil Bihorean, cel care ii va indruma pasii in cariera pe care si-a ales-o. ,,Vreau sa fiu cat mai aproape de
elevi, pentru ca mi-a placut mult acest sport, l-am practicat toata viata si asta stiu sa fac" , a declarat
fostul performer. si are toate premisele sa reuseasca ceea ce sia- propus. <br />  <br />  Bogdan BR�Z�
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